

卫理公会以萨迦守望者 29/8-04/09/2024

九月第一个星期的祷告事项

1.世界

- 【a】 M 痘病毒病例激增，担心疫情会蔓延到邻国；为世卫的战略防范和应对计划祷告。
<https://shorturl.at/zNA1n>
- 【b】 巴西面临严重干旱，危害人民健康和自然生态，也损害国家经济；求主降下雨水。
<https://shorturl.at/LbKgB>

2.国家

- 【a】 为我国维护新闻自由的努力感恩，也为政府有效打击网络欺诈、假消息和霸凌祷告。
<https://shorturl.at/jAFJi>
- 【b】 犯罪分子利用 AI 技术诈骗，自今年初以来，我国警方已接获四百多起案件。为警方的侦查工作，及人民的醒觉祷告。
<https://shorturl.at/Wf6ZF>

3.教会

- 【a】 为教会各年龄层之间，有美好的联系祷告；上一代栽培和预备下一代，成为新领袖。
- 【b】 为教会能彼此相爱祷告，并谦卑的运用恩赐服事主，建立基督的身体。

4.家庭

- 【a】 为家中的祖孙关系祷告，祖父母能关怀、支持、鼓励孙儿们，教导他们敬畏上帝。
- 【b】 为父母们在面对叛逆的儿女时，能以爱心劝勉他们，引导他们顺服上帝的话。

The Methodist Issachar Watcher 29/8-04/09/2024

Prayer items 1st week of September

1.World

- [a]** There has been a surge in cases of mpox, and concerns that the epidemic will spread to neighbouring countries. Pray for WHO strategic response plan to contain mpox outbreak.
<https://shorturl.at/FcruH>
- [b]** Brazil is facing a severe drought, which is endangering people's health and natural ecology, and also damaging the country economy; pray for rain.
<https://shorturl.at/uo3mk>

2.Nation

- [a]** We are grateful for our country's efforts to maintain press freedom, and pray for the government to effectively combat online fraud, fake news and cyber bullying.
<https://shorturl.at/9CJsG>
- [b]** Criminals use AI deep fakes technology to commit fraud. Since the beginning of this year, our police department have received more than 400 cases. Pray for the police's investigation work and the people's awareness.
<https://shorturl.at/6jVWI>

3.Church

- [a]** Pray for good connections between different age groups in the church; for the older generation to cultivate and prepare the younger generation to become new leaders.
- [b]** Pray for the church to love one another and humbly use their gifts to serve the Lord, and build up the body of Christ.

4.Family

- [a]** Pray for the relationship between grandparents and grandchildren in the family, that grandparents can care for, support, and encourage their grandchildren, and teach them to fear God.
- [b]** Pray for parents to lovingly exhort their rebellious children, and guide them to obey God's words.

Pengawal Isakhar Methodist 29/8-04/09/2024

Doa minggu pertama September

1.Dunia

- [a]** Kes wabak Mpox semakin meningkat, kemungkinan wabak ini akan merebak ke negara jiran; berdoa untuk pelan strategik cegah penularan wabak Mpox.
<https://shorturl.at/mvpDK>
- [b]** Brazil sedang menghadapi kemarau yang teruk, ia membahayakan kesihatan rakyat, ekologi semula jadi, dan ekonomi negara. Doakan Allah menurunkan hujan.
<https://shorturl.at/l7PXZ>

2.Negara

- [a]** Syukur kepada Allah atas usaha negara kita untuk melindungi kebebasan akhbar, dan juga tindakan keras kerajaan terhadap scam, berita palsu dan buli siber.
<https://shorturl.at/QM3IR>
- [b]** Penipuan guna teknologi deepfake semakin meningkat. Sejak awal tahun ini, pihak polis negara kita telah menerima lebih daripada 400 laporan kes berkenaan. Berdoa untuk kerja siasatan polis dan kesedaran rakyat terhadap ancaman ini.
<https://shorturl.at/wh4sp>

3.Gereja

- [a]** Doakan hubungan yang mesra antara semua peringkat umur dalam gereja; generasi tua berusaha memupuk dan menyediakan generasi muda untuk menjadi pemimpin baru.
- [b]** Doakan gereja berupaya mengasihi satu sama lain, menggunakan karunia mereka dengan rendah hati untuk melayani Allah, dan membina tubuh Kristus.

4.Keluarga

- [a]** Doakan hubungan antara datuk dan nenek dengan cucu, datuk dan nenek berupaya mengambil berat, memberi sokongan, dan menggalakkan cucu mereka, sambil mengajar mereka untuk menakuti Allah.
- [b]** Doakan ibu bapa yang menghadapi anak-anak yang memberontak, mereka dapat menasihati anak-anak mereka dengan kasih sayang, dan mendidik anak-anak mereka untuk mematuhi firman Allah.